## Upcoming Events



## This Month at CBS

**Bringing Talent to Life** 

November - 2023

Nov 2nd Report cards go home.

#### Dear Elementary Parents,

I usually finish with a quote but this month I will start with one:

'Your Health is an investment not an expense'

Anon

The focus of this month has been about educating and reminding our students about the importance of a healthy mind and body,

and how we can achieve this through a healthy diet, exercise, hygiene and

being aware of your emotions. We had the privilege of a group of medical specialists, led by one of the school's mothers, Dr Rasha, deliver a thoroughly informative seminar to our grade 3, 4 and 5 students about their emotions and how to deal with any difficult situations they might face. The immediate feedback from teachers and students has



been very positive and we as a school have to reflect on our next steps in how we build upon this seminar to enhance the well being of all our students and staff.

Nov 16th Winter Uniform

change-over

Nov 4th-9th

**Book Fair** 

We also finished off the week with our Health and Wellness Day. This was a



day in which the students learnt about the different aspects of health through the CBS curriculum and a variety of fun activities. Awards were also given to the children who produced the most creative posters about health and those who showed the greatest effort in the sports activities.

October was also a month in which we broadened our curriculum and started field trips related to what is being learnt in class. KG's trip to the Pokkido venue reinforced the health and fitness learning, and the trips in November for grade 3,4,5 will also serve this purpose.

## Nov 20th **StellarTalks Event**

At the end of the month we promoted independent reading by inviting students to dress up as their favorite book character. Teachers also used the opportunity to read to their students for the pure enjoyment of reading a book.

We also like to say good bye to two teachers and welcome to the CBS family two new teachers. Both Mr Serbo and Ms Shirley had to return home unexpectedly due to personal issues and we wish them all the best for the future. We however are delighted to welcome Ms Houda who will be the teacher of SK4 and Mr Ali who will be the new Elementary PE teacher.

Nov 23rd International Day

November is an exciting and busy month with the focus on developing reading and writing skills at CBS. We will be holding our first Elementary Spelling Bee competitions for grades 4 and 5 and we hope to continue this with other grades throughout the year.

November also provides the first official opportunity for parents to meet with teachers to discuss the academic progress of their children and their areas of development. The meetings will be held on Saturday 4th November and it is imperative that you 'book' yourself an appointment to see your child's teacher. This line of communication between 'home' and the 'school' is crucial in your child achieving their full potential.

November is also the time when we move to the Winter uniform as the weather begins to cool down. Winter uniform sales will be held between the 12th and 15th November at the school.

Nov 26th-Nov 30th Photo day

As I enter my third month at CBS always welcome comments about how we can improve the Elementary school. If you have any suggestion please make an appointment to LONG SLEEVE POLO school office.



Nov 30th ES assembly **Trait Kindness** 

It is only together that we can make this school the best school in Kuwait and the GCC.





Sincerely

Mr. Edmund Peter Nonis Elementary School Principal

### الفعاليات القادمة

# CBS

# هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

## نوفمبر 2023

## 2 نوفمبر إرسال شهادات الدرجات إلى أولياء الأمور

4 - 9 نوفمبر

معرض الكتاب



## أعزائى أولياء أمور المدرسة الابتدائية،

عادةً ما أنهي الرسالة الإخبارية بعبارة معينة، ولكن هذا الشهر سأبدأ بهذه العبارة:

"صحتك ثروة لا ينبغى ضياعهاا"

- غير معروف

سيتم التركيز هذا الشهر على تثقيف وتذكير طلابنا بأهمية العقل السليم والجسد السليم، وكيف يمكننا تحقيق ذلك من خلال نظام غذائي صحي، وممارسة الرياضة، والنظافة الشخصية، وكذلك إدراك مشاعرهم. وتشرفنا بقيام مجموعة من الأخصائيين في الطب وعلى رأسهم الدكتورة / رشا، إحدى أولياء الأمور في المدرسة، بتقديم ندوة إعلامية مفصلة لطلاب الصفوف 3 و 4 و 5 حول مشاعرهم

وكيفية التعامل مع أي مواقف صعبة قد يواجهونها. كانت ردود فعل المعلمين والطلاب إيجابية للغاية، ويتعين علينا كمدرسة أن نفكر على الخطوات التالية في كيفية استغلال هذه الندوة والعمل على تعزيز رفاهية جميع طلابنا والموظفين في المدرسة



# 16 نوفمبر ارتداء الزي الشتوي

ولقد أنهينا أيضًا الأسبوع بيوم الصحة والعافية. لقد تعلم الطلاب في هذا اليوم عن مختلف جوانب الصحة من خلال منهج المدرسة الكندية ثنائية اللغة ومن خلال مجموعة متنوعة من الأنشطة الممتعة. تم أيضًا تقديم جوائز للأطفال الذين قاموا بعمل أكثر الملصقات إبداعًا حول الصحة ولأولئك الذين أبدوا أكبر جهد في الأنشطة الرياضية.

كما شهد شهر أكتوبر تنويعا في منهجنا وبدأنا الرحلات المدرسية تتعلق بما يتم تعلمه في الفصول. حيث ساهمت رحلة صفوف الروضة إلى بوكيدو في تعلم الصحة والعافية واللياقة. كما سيكون الهدف من الرحلات المدرسية في نوفمبر للصفوف 3 و 4 و 5 هو أيضا تعزيز ما يتعلمه الطلاب في فصولهم.



قمنا بنهاية الشهر بتشجيع القراءة المستقلة عن طريق دعوة الطلاب لارتداء أزياء شخصيات كتبهم المفضلة. كما قام المعلمون بالاستفادة من هذه الفرصة لقراءة قصص لطلابهم لإمتاعهم.

ونود أيضًا أن نودع أثنين من المعلمين أثنين ونرحب بأثنين من المعلمين الجدد وانصمامهم لعائلة المدرسة الكندية ثنائية اللغة حيث أضطرا الاستاذ / سيربو والاستاذة / شيرلي للعودة إلى بلادهما بشكل مفاجئ بسبب أمور شخصية، ونتمنى لهما كل التوفيق في المستقبل. ومع ذلك، نحن سعداء بأن نرحب بالأستاذة / هدى التي ستكون معلمة الصف الرابع والأستاذ / علي الذي سيكون مدرس التربية البدنية للمدرسة الابتدائية.

23 نوفمبر اليوم العالمي

20 نوفمبر

فعالية محادثات

ستيلار الحوارية

يعد شمر نوفمبر من الشهور الشيقة والمزدحمة حيث يتم فيه التركيز على تطوير مهارات القراءة والكتابة في المدرسة الكندية ثنائية اللغة. سنقوم بإقامة أول مسابقة تهجئة للمرحلة الابتدائية للصفين 4 و 5، ونأمل في مواصلة هذا النشاط مع الصفوف الأخرى خلال العام.

كما سيشهد شهر نوفمبر أيضًا أول فرصة رسمية لأولياء الأمور للاجتماع مع المعلمين لمناقشة التقدم الأكاديمي لأبنائهم ومجالات تطوير هم. ستُعقد الاجتماعات يوم السبت الموَّافقُ 4 نوفمبر، ومن الضروري أن تقومواً بحجز موعدًا للاجتماع مع المعلم الخاص بطفلكم. إن التواصل بين "المنزل" و "المدرسة" أمر بالغ الأهمية للطفل في تحقيق إمكانياته الكاملة.

وشهر نوفمبر هو أيضًا الوقت الذي ننتقل فيه إلى ارتداء الزي الشتوي حينما تبدأ درجة الحرارة في الانخفاض. سيتم بيع الزي الشتوي في المدرسة في الفترة ما بين 12 و15 نوفمبر.

CBS

26 - 30 نوفمبر يوم التصوير

وبحلول الشهر الثالث لي في المدرسة الكندية تنائية اللغة، فإنني أرّحب دائمًا بالتعليقات حول كيف يمكننا تحسين المدرسة الابتدائية. في حال أن كان لديكم أي اقتراحات، فيرجى ترتيب موعد لمقابلتي أو ترك مذكرة في مكتب TRACKSUIT



**JUMPER** 

حيث إنه فقط من خلال تعاوننا يمكننا جعل هذه المدرسة أفضل مدرسة في الكويت وفى دول مجلس التعاون الخليجي.

30 نوفېمر تجمع المدرسة الابتدائية سمة: اللطف



ومع أطيب التمنيات، السيد / ادموند بيتر نونيس مدير المدرسة الابتدائية